
 
 

 

 

Information från samkommunstyrelsens möte 2.2.2015 

 

Arbetet med att göra upp bokslutet för 2014 pågår. Enligt preliminära uppgifter kommer 

samkommunen att göra ett mycket gott resultat för det gångna året och de åtgärder man vidtagit för 

att få ekonomin i balans har gett de effekter som förväntats. Ett gott resultat för 2014 ger bland 

annat Yrkesakademin i Österbotten goda förutsättningar inför ansökan om upprätthållartillstånd från 

och med 2017 och samkommunen en beredskap att hantera de ekonomiska utmaningar som 

kommer. 

 

På basen av upprätthållarnas diskussioner i Malax 22.1.2015 har samkommunen getts i uppdrag att 

utreda ett regiongymnasium besående av Korsholms gymnasium, Gymnasiet i Petalax och Närpes 

gymnasium. Tidtabellen för utredningen är 31.3.2015, med ett första utkast som ska presenteras 

5.3.2015. Samkommunstyrelsen omfattar att utredningsuppdraget utförs i enlighet med Malax, 

Korsholms och Närpes stads förfrågan.  

 

Samkommunstyrelsen beviljade Hannah Kekäle befrielse från uppdraget som ersättare i YA:s 

direktion och förrättade kompletteringsval där man valde Emilia Pensar som ersättare i YA 

direktionen för återstoden av direktionens mandatperiod. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hela föredragningslistan och protokoll finns på http://info2.sofuk.fi/ktweb/ 

 

 

Vasa 4.2.2015 

ULRICA KARP 

Direktör 


